
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  №   4 

 

засідання постійної комісії  

з питань архітектурної діяльності, містобудування  

та капітального будівництва 

 

від 11 травня 2021 року м. Кропивницький 

  

Склад комісії ‒ 6 осіб 

 

 

Присутні: 

 

 

Голова комісії 

 

Стрижаков А.О. 

Заступник голови 

 

Дрига В.В. 

Секретар комісії 

 

Колтунова К.С. 

Члени комісії: 

 

Колісніченко Р.М., Хачатрян Т.С., Чибітько О.А. 

 

Запрошені: Рахуба Н.А. ‒ директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради; 

Білокінь С.В. ‒ начальник управління 

капітального будівництва міської ради 
 

У роботі комісії взяли 

участь: 

 

Бєжан М.М. ‒ заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради; 

Вергун О.С. ‒ заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради; 

Лунгол Р.С. ‒ начальник управління земельних 

відносин та охорони навколишнього природного 

середовища міської ради; 

Мартинова І.В. ‒ т.в.о. начальника управління 

містобудування та архітектури міської ради; 

Мосін О.В. ‒ заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 

  

СЛУХАЛИ: 

 

Стрижакова А.О., який запропонував перелік 

питань до порядку денного засідання постійної 

комісії. 
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ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні питання: 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

№ 

з/п 

Номер 

проєкту 

рішення/ 

листа 

Назва питання Прізвище, 

ініціали, 

посада 

доповідача 

1. 385 

Про розгляд проєкту рішення     

‟Про звернення депутатів 

Кропивницької міської ради до 

Президента України, Голови 

Верховної Ради України, Прем’єр-

міністра України, Міністра 

енергетики України стосовно 

діяльності Інгульської шахти  

ДП ‟СхідГЗК” 

Рахуба Н.А., 

директор 

департаменту з 

питань 

економічного 

розвитку 

2. 386 

Про розгляд проєкту рішення  

‟Про внесення змін до  

рішення міської ради  

від 31 січня 2019 року № 2276  

‟Про затвердження Програми 

капітального будівництва, 

реконструкції та капітального 

ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-

культурного призначення                       

міста Кропивницького на  

2019 – 2021 роки” 

 

Білокінь С.В.,  

начальник 

управління 

капітального 

будівництва 

3. 
б/н 

від 30.04.2021 

Про ситуацію, яка склалася 

навколо можливого будівництва                 

у сквері ‟Центральний”                     

ресторану швидкого харчування 

‟Макдональдз” 

 

(лист керівника ГО ‟Озеленення 

Кропивницький” Паливоди Н.Л.) 

Стрижаков А.О., 

голова комісії 

4.  

Про розгляд електронної                      

петиції від 11.05.2021 щодо 

недопущення будівництва 

‟Макдональдсу” у Центральному 

сквері Кропивницького, а обрання 

для нього іншої ділянки 

 

 

-//- 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/32150-385-20210429-2.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/32146-pr_rish_386_29-04-2021.pdf
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5.  

Про розгляд електронної петиції 

від 11.05.2021 щодо допущення 

будівництва ‟Макдональдсу”                         

у Центральному сквері 

Кропивницького 

 

-//- 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Рахубу Н.А., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 385 ‟Про звернення депутатів Кропивницької міської ради до 

Президента України, Голови Верховної Ради України, Прем’єр-міністра 

України, Міністра енергетики України стосовно діяльності Інгульської шахти  

ДП ‟СхідГЗК” та відповіла на запитання члена комісії Колісніченка Р.М. 
 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 385 ‟Про звернення депутатів 

Кропивницької міської ради до Президента України, Голови Верховної Ради 

України, Прем’єр-міністра України, Міністра енергетики України стосовно 

діяльності Інгульської шахти ДП ‟СхідГЗК”. 
 

Результати голосування: 

‟за” – 6 (одноголосно). 

Прийнято. 
 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 385 ‟Про звернення депутатів 

Кропивницької міської ради до Президента України, Голови Верховної Ради 

України, Прем’єр-міністра України, Міністра енергетики України стосовно 

діяльності Інгульської шахти ДП ‟СхідГЗК”. 
 

2. СЛУХАЛИ:  

Білоконя С.В., який пояснив основні положення проєкту рішення міської 

ради № 386 ‟Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2019 року 

№ 2276 ‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2019 – 2021 роки” та 

відповів на запитання члена комісії Колісніченка Р.М. 
 

В обговоренні взяли участь Мосін О.В., Стрижаков А.О.,                          

Колісніченко Р.М. 
 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставив на 

голосування наступну пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 386 ‟Про внесення змін до 

рішення міської ради від 31 січня 2019 року № 2276 ‟Про затвердження 
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Програми капітального будівництва, реконструкції та капітального ремонту 

об’єктів комунального господарства і соціально-культурного призначення 

міста Кропивницького на 2019 – 2021 роки”. 

 

Результати голосування: 

‟за” – 6 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 386 ‟Про внесення змін до 

рішення міської ради від 31 січня 2019 року № 2276 ‟Про затвердження 

Програми капітального будівництва, реконструкції та капітального ремонту 

об’єктів комунального господарства і соціально-культурного призначення 

міста Кропивницького на 2019 – 2021 роки”. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Стрижакова А.О., який коротко проінформував про лист керівника                                        

ГО ‟Озеленення Кропивницький” Паливоди Н.Л. щодо ситуації, яка склалася 

навколо можливого будівництва у сквері ‟Центральний” ресторану швидкого 

харчування ‟Макдональдз”. Підкреслив, що зазначене питання викликало 

жваве обговорення та резонанс серед громади міста, внаслідок чого мешканці 

подали та підтримали дві протилежні за змістом електронні петиції, адресовані 

Кропивницькій міській раді, її виконавчому комітету.  

Закликав членів комісії зважено підійти до розгляду питання та врахувати 

можливі переваги та ризики будівництва такого закладу саме у сквері 

‟Центральний”. Особливу увагу звернув на необхідність вирішити питання з 

транспортною розв’язкою. Зауважив, що не можливо визначитись щодо 

прийняття рішення відносно порушеного питання, не маючи на руках 

відповідних експертних та технічних документів, висновків, ескізів тощо. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Мосін О.В., який зупинився на проблемних питаннях, пов’язаних із 

пошуком вільної земельної ділянки під розміщення у місті Кропивницькому 

ресторану швидкого харчування ‟Макдональдз”. Проінформував про стан 

земельної ділянки у сквері ‟Центральний”, відзначив аварійність підвальних 

приміщень, розташованих під ним. Озвучив результати перемовин з 

інвестором відносно благоустрою зазначеної території та вимогу надати ескізи 

ландшафтного дизайну скверу.  

 

Бєжан М.М., який нагадав, що у 2018 році мешканці Кропивницького 

підтримали петицію щодо будівництва ресторану швидкого харчування 

‟Макдональдз”. Підкреслив, що представники компанії погоджуються на 

будівництво ресторану лише у сквері ‟Центральний”. 

Відзначив, що розпорядженням міського голови створено організаційний 



5 

 

комітет з підготовки громадських слухань стосовно збереження зони 

відпочинку ‟Лісопарк”, зупинення і заборони забудови зелених зон з 

багаторічними насадженнями у сквері ‟Центральний”, які призначено                                 

на 03 липня 2021 року. Повідомив, що до участі у громадських слуханнях 

запрошено представників територіальної громади, депутатів Кропивницької 

міської ради, керівників виконавчих органів Кропивницької міської ради, 

представників компанії “МакДональдз Юкрейн Лтд”, фахівців у галузі 

містобудування, архітектури та землеустрою. Питання вирішуватиметься 

поступово з урахуванням думки громади та відповідних експертних висновків. 

 

Колтунова К.С., яка погодилась з головою комісії Стрижаковим А.О. в 

тому, що для прийняття рішення щодо підтримки або непідтримки петицій, які 

надійшли на розгляд комісії, бажано було б мати на руках відповідні висновки, 

експертизи, погодження, проєкт ландшафтного дизайну тощо. Підтримала 

ідею будівництва у сквері ‟Центральний” ресторану швидкого харчування 

‟Макдональдз”. Відзначила, що автор петиції Паливода Н.Л. не є фахівцем та 

є некомпетентною в деяких питаннях, зазначених у петиції.  

Висловила думку, що з метою висвітлення об’єктивної інформації щодо 

реального стану речей у вирішенні питання відносно будівництва ресторану 

швидкого харчування ‟Макдональдз” у сквері ‟Центральний” необхідно 

проводити інформаційну роботу з громадою з використанням засобів масової 

інформації, соціальних мереж Facebook та Instagram. 

 

В обговоренні взяли участь Бєжан М.М., Мосін О.В., Лунгол Р.С., 

Мартинова І.В. та всі члени постійної комісії. 
 

4. СЛУХАЛИ:  

Стрижакова А.О., який проінформував про надходження на розгляд 

постійної комісії міської ради з питань архітектурної діяльності, 

містобудування та капітального будівництва електронної петиції від 11.05.2021 

щодо недопущення будівництва ‟Макдональдсу” у Центральному сквері 

Кропивницького, а обрання для нього іншої ділянки.  

 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Підтримати електронну петицію від 11.05.2021 щодо недопущення 

будівництва ‟Макдональдсу” у Центральному сквері Кропивницького, а 

обрання для нього іншої ділянки. 

 

Результати голосування: 

‟за” – 0, 

‟проти” ‒ 4, 

‟утримались” ‒ 2. 

Не прийнято. 
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ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Не підтримати електронну петицію від 11.05.2021 щодо недопущення 

будівництва ‟Макдональдсу” у Центральному сквері Кропивницького, а 

обрання для нього іншої ділянки, як таку, що не набрала необхідної кількості 

голосів членів комісії на її підтримку. 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Стрижакова А.О., який проінформував про надходження на розгляд 

постійної комісії міської ради з питань архітектурної діяльності, 

містобудування та капітального будівництва електронної петиції від 11.05.2021 

щодо допущення будівництва ‟Макдональдсу” у Центральному сквері 

Кропивницького. 

 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Підтримати електронну петицію від 11.05.2021 щодо допущення 

будівництва ‟Макдональдсу” у Центральному сквері Кропивницького. 

 

Результати голосування: 

‟за” – 4, 

‟проти” ‒ 0, 

‟утримались” ‒ 2. 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Підтримати електронну петицію від 11.05.2021 щодо допущення 

будівництва ‟Макдональдсу” у Центральному сквері Кропивницького. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ НАДАЛА РЕКОМЕНДІЮ: 

Питання щодо реалізації викладених в електронній петиції пропозицій 

перебуватиме на контролі та в компетенції профільних заступників міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів ради. 
 

 

Голова комісії      Артем СТРИЖАКОВ 

 

 

 

Секретар комісії      Катерина КОЛТУНОВА 
 


